
Reactie bedrijven op item Kassa over alternatieve aanbieders van zuurstoftherapie (03-02-
2023) 
 
 
REACTIE OXYFUEL:  
Wij hebben de opnames natuurlijk niet gezien, maar zijn er van overtuigd dat de mensen die ons 
bezocht hebben goed zijn geholpen. Hen is uitgelegd dat we samenwerken met een arts en werken 
met een intakeproces. We screenen dus ook iemand en lang niet iedereen mag zomaar de cabine in. 
Hen is duidelijk uitgelegd dat we niet werken met pure zuurstof en ook niet met hogere druk van 1,5 
bar. Als een medewerker twijfelt aan de gezondheid wordt er op aangestuurd dat iemand eerst 
toestemming vraagt aan zijn/haar huisarts. 
 
Verder zijn we natuurlijk wel een commercieel bedrijf en dragen daarom over al onze diensten 21% 
BTW af. Voordat wij op markt zijn gekomen met ons product hebben wij goed onderzoek gedaan naar 
de techniek en vooral de kwaliteit van ons product. Niet voor niets hebben we zelf ook de 
branchevereniging opgezocht. We werken ook alleen met de juiste apparatuur die ook een geldige CE 
certificering heeft.  
 
Wat we tot slot belangrijk vinden om op te merken is dat wij tot nu toe geen klachten hebben 
ondervonden van onze cliënten. De mensen voelen zich beter en zijn positief over ons bedrijf. Wij 
zouden het betreuren als mensen onvolledig of onjuist worden geïnformeerd over onze onderneming 
en ons product. Jullie moeten ons dus ook wel juist en volledig wegzetten en niet als malafide 
kwakzalvers. Wij zijn er van overtuigd dat ook als gewerkt wordt met lage druk en niet met pure 
zuurstof er voor veel mensen goede resultaten zijn te behalen. In die zin vinden wij het dus erg 
jammer dat wij geen lid mogen worden van de Nederlandse Vereniging voor Hyperbare 
geneeskunde.  
 
 
 
 
REACTIE VLEUGELS:  
 
Wij zijn een klein bedrijf en jullie zijn persoonlijk met mij in gesprek geweest. Ten eerste wil 
ik benadrukken dat ik volledig achter mijn verhaal sta. Ik ben ervan overtuigd dat vooral de 
combinatie van behandelingen die wij aanbieden een gunstige werking kan hebben bij 
neurodegeneratieve aandoeningen, zoals bijvoorbeeld Parkinson. Ik ben van mening dat met 
deze combinatie van behandelingen daadwerkelijk verbetering mogelijk is gebaseerd op 
diverse publicaties en documentatie die dit idee ondersteunt. Zoals ook aangegeven in het 
gesprek, bied ik een combinatie aan van PEMF-therapie, hyperbare zuurstoftherapie en 
intranasale fotobiomodulatietherapie, al dan niet gecombineerd met glutathion. Mijn 
grootste zorg is dat fragmenten van wat ik heb gezegd uit hun context gehaald zullen 
worden en dat ik daardoor mogelijk in een kwaad daglicht word gezet. Ik geef toestemming 
voor het gebruik van dit materiaal in jullie uitzending, mits en alleen als dit in zijn 
volledigheid wordt getoond, dus niet in fragmenten, en ik inderdaad volledig anoniem blijf. 
Het zou onjuist zijn als deze combinatie van behandelingen wordt vergeleken met 
aanbieders van alleen hyperbare zuurstoftherapie. Ik wil dus ook dat er dan gesproken 
wordt over PEMF in combinatie met hyperbare zuurstoftherapie en 
fotobiomodulatietherapie. Het is juist deze combinatie die naar mijn mening goede 
resultaten kan opleveren en de effecten van de hyperbare zuurstoftherapie enorm kan 
versterken. 



Daarnaast is hyperbare zuurstoftherapie slechts een klein onderdeel van wat er 
bij Vleugelswordt aangeboden. Wij verhuren behandelruimtes aan ongeveer 35 
behandelaars van verschillende disciplines. Als Vleugels in diskrediet wordt gebracht en deze 
behandelaars daarmee in verband worden gebracht, kan dit hen ook schade toebrengen. Ik 
wil daarom graag weten welke stappen jullie ondernemen om mijn anonimiteit en vooral de 
anonimiteit van Vleugels te waarborgen. Mocht het zo zijn dat wij, en met name de 
behandelaars die bij Vleugelsvan de ruimtes gebruikmaken, schade ondervinden aan deze 
uitzending, dan voelen wij ons genoodzaakt juridische stappen te ondernemen. 
 
Tot slot heb ik uit eerdere mailwisselingen in het verleden met de fabrikant van de 
hyperbare zuurstoftherapiecabine die wij gebruiken, zwart op wit verkregen dat het volledig 
veilig is om bijvoorbeeld een mobiele telefoon mee te nemen in de cabine. Dit wordt ook 
volledig onderbouwt.  
 
 
REACTIE ZUURSTOFHAPPEN:  
Er wordt degelijk een intake gedaan (duurt vaak een dagdeel) bij een serieuze 
behandeling, wij krijgen kennismakingsbezoeken wat soms enkel ter oriëntatie is en dan 
is het zonde van de tijd om die tijd in te steken. Onze focus ligt met name op sporters en 
atleten. 
 
Een Zuurstofcabine wat tot 1.5 bar (2.5ATA) gaat, hebben wij niet en doen wij ook niets 
mee.  
Onze milde Zuurstofcabines gaan tot 1.5ATA (dus 0,5 bar), wat veilig is voor thuis en 
kantoorgebruik.  
 
Wij doen geen medische behandelingen. En hyperbare zuurstoftherapie KAN helpen bij 
allerlei kwalen en ontstekingen. Daarvoor zijn genoeg onderzoeken te vinden. Elke mens 
is anders en dus de reactie van HBOT ook anders bij iedere mens. Men kan bij ons 
terecht voor extra energie, net zoals men soms extra vitaminetabletten inneemt, zo is 
extra zuurstofhappen ook een vorm van extra vitamine. 


